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ad 9c/

Prof.3.Jachimski poinformował, że Senacka Komisja Oydaktyczna pozytyw
nie zaopiniowała wniosek RW E.A.i E. o przeniesienie specjalności

"automatyzacja i elektryfikacja kopalń" z kierunku "górnictwo i geo
logia" na kierunek "elektrotechnika". Podkreślił przy tym, że 5 se
mestrów na tej specjalności jest wspólnych ze specjalnościami prowa
dzonymi przez kierunek "elektrotechnika" a dotychczasowe umiejscowie
nie tej specjalności kierunkowi "górnictwo i geologia" było w zasadzie

wymuszone.
Oziekan Wydz.Górniczego prnf.J.Zabiorowski stwierdził z ubolewaniem.
Ze Wydział E.A.i E. przestaje w ten sposób uprawiać kierunek "górnictwo
i geologia" i że jest to konsekwencjg regulacji formalno-prawnych na
rzuconych postanowieniami Rady Głównej i resortu. Wyraził również na
dzieję, że Wydział E.A.i E. będzie nadal związany z kierunkiem "gór

nictwo i geologia".
Ad vocem Oziekan Wydziału E.A.i E. prof.W.Mitkowski poinformował, że
oczywiście Wydział ma zamiar utrzymać tą specjalność - jest to zabieg

formalny, wymagany przez uchwałę Rady Głównej.
W głosowaniu jawnym Senat przy jednym głosie wstrzymującym się przyjął
przedłożoną uchwałę, której pełny tekst stanowi załącznik do niniejsze

go protokołu.

ad 10/

Oziekan Wydziału Geodezji, Geofizyki i Ochrony ^rodowiska doc.St.Majews'
przedstawił-w imieniu grupy inicjatywnej Dziekanów Wydziałów: G.G.i I.ś

Górniczego, Inżynierii Mechanicznej i Robotyki oraz własnego-wniosek
o utworzenie "Szkoły Ochrony i Inżynierii środowiska im.Walerego Goetla
Omawiając projekt regulaminu tej szkoły poinformował, że rozdane Sena
torom wraz z zaproszeniem materiały są nieaktualne, natomiast prosi
o rozpatrywanie punktów wydrukowanych na różowym papierze i rozesła
nych przez Dziekana- na Wydziały po posiedzeniu zespołu założycielskie

go w dniu 0.05.br. Ponieważ materiały te nie dotarły do wszystkich,
doc.St.Majewski przedstawił kolejno zmiany w poszczególnych punktach.

Poinformował również, że w spotkaniu w dniu 0.05.92 bróli udział przed
stawiciele wszystkich wydziałów i przedłożone zmiany zostały zaakcepto

wane.
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Prof.Z.Wilk zaproponował, aby w przedłożonym projekcie regulaminu

nanieść następujące poprawki:
-w punkcie 1, drugie zdanie otrzymałoby brzmienie: "specyfikę szkoły

jest propagowanie ścisłego powiązania działalności technicznej wią

żące się z profilem naukowym i dydaktycznym AGH na rzecz ochrony
środowiska (...)" itd.

Przecież szkoła nie będzie prowadzić działalności technicznej tylko

będzie propagować powiązanie tej działalności na rzecz ochrony

środowiska;
-w punkcie 4 wątpliwości budzi określenie, że do zadać szkoły należy

"organizowanie", czy nie lepszym sformułowaniem będzie "inicjowanie",

-w punkcie 4, podpunkt 6 przenieść na miejsce drugie, aby było to
spćjne i logiczne: "rozwijanie nowoczesnej dydaktyki" i "edukacja

ekologiczna",
-w punkcie 10 rozważyć kadencyjność równoległą do kadencji władz

Uczelni,
-w punkcie 11 dopisać określenie komu jest składane sprawozdanie,

-w punkcie 12 pozycję "dotacje z budżetu Uczelni" przenieść na ostat

nie miejsce i tym samym podkreślić, że w miarę możliwości szkoła

będzie finansowana z innych źródeł a dotacja z Uczelni będzie osta

tecznością,
-niejasna jest • również konieczność posiadania przez szkołę okrągłej

pieczęci,
-w punkcie 15 zapisać: "regulamin działania" szkoły uwzględniający

niniejsze zasady ustala Rada Programowa.
Prof.St.Gorczyca wypowiedział się przeciwko zapisowi o finansowaniu

z budżetu Uczelni. Przypomniał przy tym w jak ciężkiej sytuacji finan

sowej jest AGH, co zostało przecież omówione w punkcie 4 dzisiejszego

posiedzenia Senatu.
Rektor poparł głos przedmówcy stwierdzając, że kosztów finansowania
tej szkoły nie powinna ponosić Uczelnia lecz Wydziały będące inicja

torami jej utworzenia.
Dr W.J.Hościcki wystąpił z wnioskiem, aby punkt 8  5 reguł aminu otrzy
mał następujące brzmienie: "Promowanie krajowych rozwiązali i technologi

proekologicznych", oraz aby w  6 zapisać: "w działalności szkoły uczei

niczą wydziały i inne jednostki Uczelni na warunkach określonych przez

Radę Programową Szkoły" - byłoby to bardziej zwięzłe.
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Prof.A.Jankowska-Kłapkowska  wystąpiła z wnioskiem, aby  4 pkt 3
uległ skróceniu do treści: "ochrony środowiska w gałęziach gospodarki
reprezentowanych w Uczelni" co wiąże się ze skreśleniem z pkt.ń wymie
nionych 'wydziałów. Jest to bardzo słuszna zmiana, gdyż na wszystkich
wydziałach dzisiaj prowadzone są określone zajęcia z zakresu ochrony

środowiska.
Prof.M.Handke wystąpił z zapytaniem, czym kierowano się przy ustalaniu
kadencyjności na cykl 4-ro letni, skoro wszystkie organy Uczelni wybie

rane są w cyklu trzyletnim.
Doc.J.Frydrych  wystąpił z podobnym zapytaniem - czy Rada Programowa
wybiera Kierownika na okres kadencji, do odwołania, czy dożywotnio.
Prof.J.Znsadzirtski poinformował, że Senacka Komisja Organizacyjna
rozpatrywała niestety pierwszą wersję regulaminu, gdyż drugiej nie
otrzymała, aczkolwiek większość wniosków Komisji do tej pierwszej

wersji została ujęta w przedstawionych dzisiaj zmianach. Ostateczny
wniosek Komisji brzmi następująco: "SKO pozytywnie opiniuje ideę utwo
rzenia "Szkoły Ochrony środowiska i Inżynierii środowiska", traktując
przedłożony regulamin (wcześniejsza wersja) jako wstępny statut Szkoły
rozumiejąc, że szczegółowy regulamin zostanie uzgodniony pomiędzy

kierownictwem Szkoły a władzami Uczelni.
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Rektor z przykrością poinformo
wał, że niestety jako Rektor nie otrzymał "różowej karteczki" wobec
czego przerywa dalszy ciąg obrad w tym punkcie i łącznie z protokołem
zawierając^m dzisiejsze uwagi przekazuje ponownie Senackiej Komisji

Organizacyjnej do zaopiniowania. Zwrócił się również z prośbą do
Dziekanów-inicjatorów o sporządzenie nowego projektu regulaminu po
ustosunkowaniu się do dzisiaj zgłoszonych uwag i zarcprezentowaiiie
swojego stanowiska na posiedzeniu Senackiej Komisji Organizacyjnej.
Ponadto prof.J.Janowski zgłosił w swoim imieniu uwagę, iż Jego zdaniem,
niezależnie od tego przedstawionego dokumentu powinien istnieć jeszcze
dokument opracowany i uchwalony przez samą Radę Programową Szkoły.

ad 11/

Prof.J.Zasadzióski przedstawiając stanowisko Senackiej Komisji Organi
zacyjnej w sprawie tworzenia Fundacji powiedział, że na posiedzeniu

Komisji rozpatrywane były wnioski llb i lic i zostały one pozytywnie
zaopiniowane. Przypomniał również, że na poprzednim posiedzeniu Senatu


